
Vážení, 

 

zcela sdílím stanovisko pana ing. Zemánka. Především jsem přesvědčen, že pan farář 

Židlický náleží k vskutku moderně a příkladně orientovaným duchovním, a to ve smyslu 

nejen náboženském, ale i vskutku kreativně kulturním, tedy smysluplným a v oblasti 

veřejné působnosti nanejvýše žádoucím, protože obecně prospěšným a přínosným. V 

„jeho“ kostelíku Na Prádle jsem zažil řadu krásných a povznášejících akcí, na které se 

jen tak nezapomíná.  

Posledně třeba – bohužel příliš krátce trvající – výstava Buddhů byla názorným 

příkladem takovýchto snah. Že by aktivity tohoto druhu měly být panu faráři Židlickému 

přítěží? To snad ne, to v žádném případě! Bylo by to nízké a znamenalo by to znevážení 

a pošlapání duchovních hodnot, o něž všichni společně usilujeme. Vždyť pravda přece 

vítězí! 

 

PhDr. Julius Hůlek, Národní knihovna ČR 


